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Protokół nr 3/2024 

z posiedzenia III sesji zwyczajnej 

VII kadencji Rady Powiatu w Legionowie 

 

WAK.0002.7.2024 

 

III sesja Rady Powiatu w Legionowie, w dniu 24 czerwca 2024 r. odbyła się w Sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta Legionowo, mieszczącego się w Legionowie  

przy ul. Piłsudskiego 41. 

 

24 czerwca obrady rozpoczęły się o godz. 11:00 i zakończyły o godz. 14:48 tego samego 

dnia. 

 

1. Otwarcie obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie, 

Tomasza Talarskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Tomasz Talarski przywitał radnych, Członków 

Zarządu Powiatu oraz przybyłych na sesję gości. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 23 radnych oraz 7 gości. Lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu (obecność potwierdzona przez Przewodniczącego 

Rady Powiatu w Legionowie). Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. (obecność potwierdzona przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

 

Obecni: 

 

1. Piotr Choroś 

2. Dariusz Depczyński 

3. Jacek Drozdowski 

4. Zenon Durka 

5. Józef Dziedzic 

6. Marcin Fabisiak 

7. Małgorzata Grabowska-Kozera 

8. Mariusz Grzybek 

9. Grażyna Kleindienst 

10. Michał Kobrzyński 

11. Izabela Kownacka 

12. Sylwia Krzyżanowska-Grabiec 

13. Zenon Kuska 

14. Konrad Michalski 

15. Adam Nadworski 

16. Andrzej Olechowski 

17. Leszek Smuniewski 

18. Sylwester Sokolnicki 

19. Artur Stankiewicz 

20. Tomasz Talarski 

21. Karol Urbaniak 

22. Olga Wierzbicka 

23. Robert Wróbel 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował radnych, że przed realizacją zaplanowanego 

porządku obrad odbędą się trzy uroczystości, których „wspólnym mianownikiem”  

jest powiatowa oświata. 

 

Pierwszą z tych uroczystości było pożegnanie, odchodzącej na emeryturę Dyrektor 

Powiatowego Zespołu Szkół i Placówek Specjalnych w Legionowie, Pani Marzenny Kmieciak. 

 



2 

 

Następnie na mównicę wszedł Starosta Legionowski, Pan Roman Smogorzewski, który 

wyraził uznanie dla dorobku zawodowego Pani Marzenny Kmieciak, która z oświatą 

związana jest od 44 lat. Starosta podziękował Pani Dyrektor za lata pracy na rzecz młodych 

ludzi. 

 

Następnie głos zabrała Pani Dyrektor, Marzenna Kmieciak, która podziękowała Staroście, 

Panu Romanowi Smogorzewskiemu za miłe słowa. Sama także podziękowała  

za współpracę, ciekawe wyzwania zawodowe i cenne wskazówki. Jak wspomniała Dyrektor 

Kmieciak, pięć lat pracy w PZSiPS w Legionowie był ważnym etapem w jej 44-letniej 

karierze zawodowej.  

 

Odchodząca na emeryturę Dyrektor wyraziła wdzięczność, za możliwość współpracy  

z kolejnymi starostami Powiatu Legionowskiego - Robertem Wróblem i Sylwestrem 

Sokolnickim oraz wicestarostą Konradem Michalskim. Z kolei nowemu Zarządowi Powiatu 

Legionowskiego, ze Starostą Romanem Smogorzewskim na czele, życzyła samych 

sukcesów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie zapowiedział przejście do kolejnego 

punktu, jakim było przedstawienie nowego dyrektora Powiatowego Zespołu Szkół  

i Placówek Specjalnych w Legionowie. Nową dyrektor placówki została Katarzyna Kacprzak. 

 

Dyrektor Katarzyna Kacprzak odebrała z rąk Starosty Legionowskiego, Romana 

Smogorzewskiego akt powierzenia obowiązków. Wręczając go, Starosta  Roman 

Smogorzewski pogratulował Pani Katarzynie Kacprzak objęcia stanowiska. 

 

Kolejnym punktem było wręczenie aktu powierzenia obowiązków Dyrektor Powiatowego 

Zespołu Szkół Ponadpodstawowych im. Jerzego Siwińskiego w Legionowie, Pani Katarzynie 

Jóźwik – Kaliszewskiej. Wręczenia go dokonał Starosta Legionowski, Pan Roman 

Smogorzewski. W krótkim wystąpieniu, Dyrektor podziękowała za obdarzenie  

jej zaufaniem i możliwość ponownego kierowania pracami szkoły. 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Tomasz Talarski przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad, czyli informacji o porządku posiedzenia. 

 

Na wstępnie Przewodniczący zaproponował Radzie uzupełnienie porządku obrad o dwa 

projekty uchwał, które zostały wniesione przez Zarząd Powiatu w Legionowie: 

 

- w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej 

ewidencji zabytków oraz znajdujących się na terenie Powiatu Legionowskiego, 

 

- w sprawie współpracy Powiatu Legionowskiego z Rejonem Wyżnickim. 

 

Pismo Wicestarosty, Pana Konrada Michalskiego w tej sprawie stanowi załącznik nr 9  

do niniejszego protokołu. 

 

Jak poinformował Przewodniczący, z obydwoma projektami zdążyła się już zapoznać 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu, natomiast wszyscy radni otrzymali te projekty wraz  

z uzasadnieniami drogą elektroniczną. 

 

Przewodniczący zaproponował, aby punkty dotyczące tych projektów uchwał zostały 

wprowadzone do porządku posiedzenia pod numerami 13 i 14. Kolejne punkty posiedzenia 

zyskają tym samym, jak zauważył Przewodniczący, numerację wyższą o 2. 
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Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie porządku posiedzenia. Wobec 

braku zgłoszeń radnych, dyskusja została zamknięta. 

 

W trakcie sprawdzania quorum doszło do problemów technicznych z tabletem radnej 

Małgorzaty Grabowskiej – Kozery. Problemy te zostały jednak rozwiązane  

przez pracowników technicznych Starostwa Powiatowego w Legionowie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia proponowanego porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (22) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 

Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Robert Wróbel 

 

Jak poinformował radny, Robert Wróbel, z powodu problemów technicznych nie miał  

on możliwości oddania głosu. 

 

Zaproponowany porządek obrad został przyjęty przez radnych. Porządek obrad stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Jak poinformował radnych Przewodniczący, Tomasz Talarski, w przerwie między sesjami 

do Biura Rady wpłynęły odpowiedzi na trzy interpelacje. Są one dostępne dla radnych  

w systemie e-sesja. 

 

Dwie z tych interpelacji złożyła radna, Izabela Kownacka. Obie wpłynęły do Biura Rady  

18 czerwca. Pierwsza z nich dotyczyła Kuriera – gazety wydawanej przez Starostwo 

Powiatowe w Legionowie oraz materiałów filmowych, które produkuje Starostwo Powiatowe 

z bieżących wydarzeń. Druga z kolei dotyczyła dofinansowania przez Powiat Legionowski 

budowy parkingu Park & Ride przy stacji kolejowej Zegrze Południowe (gmina Nieporęt). 

Jak poinformował Przewodniczący, Tomasz Talarski, obydwie interpelacje zostały 

przekazane Panu staroście. 

 

Interpelację złożył również wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Pan Karol 

Urbaniak. Dotyczyła ona przebudowy wału przeciwpowodziowego na odcinku  

Jabłonna – Nowy Dwór Mazowiecki. W dniu 18 czerwca wpłynęła do Biura Rady odpowiedź 

starosty w tej sprawie. Została ona przekazana radnemu. 

 

Do Biura Rady wpłynęła również odpowiedź na interpelację radnej, Izabeli Kownackiej  

z dnia 20 maja 2024 r. Dotyczyła ona poprawy bezpieczeństwa na ul. Kościelnej  

w Wieliszewie oraz ul. Warszawskiej w miejscowości Olszewnica Stara (gmina Wieliszew). 

Odpowiedź ta została przekazana radnej. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie przypomniał radnym, że z interpelacjami  

i odpowiedziami na nie można zapoznać się w Biuletynie Informacji Publicznej Powiatu 

Legionowskiego. 

 

Tomasz Talarski poinformował także radnych o wniosku radnego, Roberta Wróbla, który 

wyraził chęć dołączenia do składu komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych. Wniosek 

ten został uwzględniony w porządku obrad, w punkcie 11. 

 

Jak poinformował Przewodniczący, na prośbę radnych, do Biura Rady wpłynęło również 

szczegółowe zestawienie kosztów poniesionych w ubiegłym roku przez Powiat Legionowski, 

związanych ze współpracą z organizacjami pozarządowymi. Dokument ten radni otrzymali 

3 czerwca. Stanowi on także załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący zachęcił przy okazji radnych aby systematycznie zaglądali na swoje 

skrzynki mailowe, gdzie otrzymują nie tylko materiały na sesje czy komisje, ale także inną 

korespondencję, np. zaproszenia na różne uroczystości, które odbywają się na terenie 

Powiatu Legionowskiego. 

 

Następnie prowadzący obrady zapoznał radnych z analizą oświadczeń majątkowych 

radnych Rady Powiatu w Legionowie, złożonych na dzień 29 lutego 2024 r. Analizę  

tę przeprowadził Przewodniczący Rady w ubiegłej kadencji, radny Leszek Smuniewski. 

 

Analiza oświadczeń majątkowych stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu, Tomasz Talarski podziękował także Staroście 

Legionowskiemu, Panu Romanowi Smogorzewskiemu za to, że przekazał „Zestaw Małego 

Podróżnika” na akcję charytatywną, która odbyła się w Wieliszewie, w przedszkolu „Świat 

Malucha”. Podziękowania trafiły także do Członka Zarządu Powiatu Legionowskiego, 

Marcina Fabisiaka oraz Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie, radnego Karola 

Urbaniaka za to, że razem z Przewodniczącym przeprowadzili licytację darów, które 

pojawiły się na tej imprezie charytatywnej. Jak poinformował Tomasz Talarski, podczas 

tego wydarzenia udało się zebrać ponad 15 tys. zł, które trafią na leczenie i rehabilitację 

Hani Skłodowskiej. 

 

Prowadzący obrady przekazał także informację, że kolejna sesja odbędzie się 26 sierpnia 

2024 r. o godz. 11:00 w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta Legionowo. Zachęcił także 

radnych do przemyślenia swoich wniosków do przyszłorocznego budżetu Powiatu 

Legionowskiego, które będą rozpatrywane na posiedzeniach różnych komisji 

merytorycznych w miesiącu sierpniu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie otworzył dyskusję w tym punkcie 

porządku obrad. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, radny Karol 

Urbaniak. Radny przekazał informację o złożeniu interpelacji w sprawie podjęcia działań 

zmierzających do włączenia sołectwa Dąbrowa Chotomowska w trasę przejazdu 

bezpłatnego autobusu linii 9P, finansowanego ze środków Powiatu Legionowskiego,  

z wykorzystaniem dotacji z Funduszu Przewozów Autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej. 

 

Wobec braku innych zgłoszeń radnych, dyskusja w tym punkcie porządku obrad została 

zamknięta. 
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4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

 

Sprawozdanie przedstawił Starosta Legionowski, Pan Roman Smogorzewski. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Dodatkowo Starosta, Pan Roman Smogorzewski poinformował radnych o spotkaniu  

w ramach Konwentu Samorządów Powiatu Legionowskiego. Jak zaznaczył Starosta, obecni 

byli wszyscy włodarze gmin: wójtowie Jabłonny, Nieporętu i Wieliszewa, a także burmistrz 

Serocka i Prezydent Legionowa. Rozmowy dotyczyły wielu kwestii, w tym także budowy 

parkingu przy stacji PKP Zegrze Południowe. Roman Smogorzewski przekazał, że teren 

Skarbu Państwa, na którym obecnie funkcjonuje parking mógłby być ewentualnie 

przedmiotem inwestycji finansowanej ze środków Unii Europejskiej, w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT). Jak zapewnił Starosta, Pan Roman 

Smogorzewski, teren ten będzie przekazany inwestorowi lub grupie inwestorów przekazany 

„bez zbędnej zwłoki”. 

 

Starosta Legionowski poruszył także kwestię lokalizacji dla nowego budynku Zespołu Szkół 

Ponadpodstawowych o profilu branżowym. Jak poinformował zwrócił się do Prezydenta 

Miasta Legionowo i Wójta Gminy Jabłonna o pomoc w znalezieniu gruntu, gdzie taka szkoła 

mogłaby być wybudowana. Zdaniem Starosty Legionowskiego, dobrym miejscem  

na tę inwestycję jest teren „Willi Kazinek” u zbiegu Drogi Krajowej nr 61 i ul. Sobieskiego 

w Legionowie. 

 

Kończąc swoją wypowiedź, Starosta Legionowski, Pan Roman Smogorzewski zachęcił 

radnych do zadawania pytań. 

 

Jako pierwszy w tym punkcie porządku obrad głos zabrał radny, Sylwester Sokolnicki,  

który spytał Starostę, czy zamierza w najbliższym czasie przedstawić expose, które 

zawierałoby „więcej konkretnych informacji o priorytetach na najbliższe lata, o zakresie 

współpracy z różnymi klubami w Radzie Powiatu i z gminami Powiatu Legionowskiego,  

a przede wszystkim określiłoby pomysł na Powiat Legionowski”. Przy okazji radny, 

Sylwester Sokolnicki przypomniał o przygotowanych w poprzedniej kadencji projektach, 

które „czekają na realizację”. Jako były Starosta Powiatu Legionowskiego przypomniał,  

że zostawił Powiat w dobrej kondycji finansowej. 

 

Odpowiadając na pytanie radnego, Sylwestra Sokolnickiego, Starosta Legionowski, Roman 

Smogorzewski zwrócił uwagę, że, w przypadku powiatu ma „fantastycznych 

współpracowników, z którymi wspólnie będzie chciał wypracowywać rozwiązania”.  

Z włodarzami gmin Powiatu Legionowskiego zamierza współpracować „dobrze lub bardzo 

dobrze. Tak jak najlepiej potrafi”.  

 

Następnie głos w dyskusji zabrał radny, Mariusz Grzybek, który podjął temat planowanej 

budowy nowej siedziby branżowej szkoły ponadpodstawowej. Zauważył, że idealnym 

miejscem na powstanie tego typu placówki jest pogranicze dwóch gmin – Jabłonny  

i Legionowa, konkretnie „na tyłach marketu Leroy Merlin i siedziby Instytutu Technik 

Odnawialnych PAN. Zdaniem radnego, Mariusza Grzybka lokalizacja szkoły w tym miejscu 

jest zasadna ze względu na bliskość Drogi Krajowej nr 61, co ułatwiłoby dotarcie do niej. 

Radny odniósł się również do profilów kształcenia. Jego zdaniem powinny one 

wykorzystywać doświadczenie i wiedzę zlokalizowanego na terenie Powiatu 

Legionowskiego „Cyber Defense Command”, czyli, jak przetłumaczył radny „Dowództwo Sił 

Cyberprzestrzeni”. Jak powiedział radny, Mariusz Grzybek, jest to jedna z najlepszych 

instytucji na świecie. Radny wyraził także nadzieję, że w tej szkole znajdzie się chociaż 

jedna profilowana klasa licealna, bo „według niego jest potrzebna”. Mogłaby do niej 

uczęszczać np. młodzież z terenu Gminy Jabłonna. 
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Jako kolejny w dyskusji udział wziął radny, Robert Wróbel. Także odniósł  

się do poruszonego przez Starostę tematu szkoły branżowej. Radny wskazał, że potrzebna 

jest debata na ten temat. Chodzi o kierunki rozwoju PZSP w Legionowie i to czy rozwój ten 

powinien się odbywać w nowym, czy też dotychczasowym miejscu. Radny, Rober Wróbel 

zaapelował także do Starosty Legionowskiego, Pana Romana Smogorzewskiego  

i do Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie, Pana Tomasza Talarskiego  

aby w przyszłości powołać zespół z udziałem radnych, który mógłby się  

nad tą problematyką pochylić, nawet jeśli ten głos miałby być tylko doradczy. Jak zaznaczył 

radny Wróbel, szkoła „na Targowej” stworzyła wyjątkowe środowisko współpracy z 

pracodawcami i jest ono głównie oparte na Legionowie. Dodatkowym atutem obecnej 

lokalizacji PZSP w Legionowie jest bliskość linii kolejowej i komunikacji autobusowej. 

Ułatwia to dojazd do niej uczniom. Radny, Rober Wróbel powiedział także, że wybierając 

nową lokalizację dla tej placówki, nie można pogorszyć uczniom i nauczycielom warunków 

komunikacyjnych. 

 

Z powodu braku innych zgłoszeń radnych, Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 

punkcie porządku obrad.  

 

5. Informacja Powiatowego Biura ARiMR na temat wykorzystania przez 

mieszkańców Powiatu Legionowskiego środków będących w dyspozycji Agencji. 

 

Po krótkim wprowadzeniu do tego punktu porządku obrad, które wygłosił Przewodniczący 

Rady Powiatu w Legionowie, Pan Tomasz Talarski, głos zabrał Kierownik Biura Powiatowego 

ARiMR w Powiecie Legionowskim, Pan Ryszard Brański. 

 

Przedstawione przez Pana Kierownika informacje, w formie dokumentu, stanowią 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Po zakończeniu wystąpienia Kierownika ARiMR w Powiecie Legionowskim, Pana Ryszarda 

Brańskiego, głos ponownie zabrał prowadzący obrady, Tomasz Talarski. Poinformował on, 

że niebawem w Legionowie powstać ma Koło Gospodyń Miejskich, tworzone przez 

pracowników Miejskiej Biblioteki Publicznej. Wypowiedź Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Legionowie odnosiła się do informacji przedstawionej przez Kierownika ARiMR, z której 

wynikało, że jedyną gminą w Powiecie Legionowskim, w której nie ma koła gospodyń 

wiejskich jest Legionowo. 

 

Następnie prowadzący obrady otworzył dyskusję w tym punkcie porządku obrad. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny, Andrzej Olechowski. Zapytał on Kierownika ARiMR  

w Powiecie Legionowskim, Pana Ryszarda Brańskiego o możliwość uzyskania dokładnej 

informacji o liczbie rolników na terenie Gminy Nieporęt. Pan Ryszard Brański przytaknął, 

odpowiadając słowem ”tak”. Następnie radny Olechowski zadał pytanie o liczbę  

Kół Gospodyń Wiejskich w Gminie Nieporęt, dopytywał czy dane przedstawione  

w wystąpieniu są aktualne, czy też dotyczą stanu na koniec ubiegłego roku. Z odpowiedzi 

Kierownika ARiMR wynikało, że przedstawione dane są aktualne. Radny dopytywał również 

o wsparcie dla pszczelarzy. Zdziwiła go suma wsparcia, która zdaniem radnego była 

niewielka. Pan Ryszard Brański poinformował, że przepisowe wsparcie wynosi 50 zł  

na każdy ul plus inne, niewielkie dodatki. W celu uzyskania dodatkowych, szczegółowych 

informacji, Kierownik ARiMR, zaprosił radnego do siedziby Agencji. Andrzej Olechowski 

dopytywał też, czy istnieje pomysł stworzenia powiatowego programu wsparcia 

pszczelarstwa. Kierownik Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa przyznał 

jednak, że „jeszcze o tym nie  myślał”. 

 

Kolejnym radnym, który zabrał głos w dyskusji był Leszek Smuniewski. Pytał on Kierownika 

Agencji o pomoc dla rolników, którzy „w jakiś sposób odczuli skutki wojny w Ukrainie  

oraz o skutki gospodarcze, związane z pojawieniem się zbóż z tego kraju na polskim rynku”. 

Zdaniem radnego Smuniewskiego od końca ubiegłego roku pogorszyła się sytuacja polskich 
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rolników w kontekście niekontrolowanego przewozu zbóż. Radny, Leszek Smuniewski 

chciał wiedzieć, czy ARiMR będzie udzielała wsparcia rolnikom z tego powodu także w 2024 

roku i ewentualnie w jakich kwotach. Kolejne pytanie radnego Smuniewskiego dotyczyło  

z kolei „wniosków ekologicznych”. Radny chciał, by Kierownik Agencji rozwinął pojęcie 

„wniosków ekologicznych”. Kierownik ARiMR w Powiecie Legionowskim, Pan Ryszard 

Brański odpowiedź na pytania radnego, Leszka Smuniewskiego rozpoczął od kwestii 

„wniosków ekologicznych”. Poinformował on, że „wnioski ekologiczne” dotyczą upraw 

ekologicznych. W kwestii „kryzysu zbożowego” Pan Ryszard Brański poinformował,  

że w tym roku były już przyjmowane wnioski producentów, którzy sprzedawali swoje zboża 

wiosną. W Powiecie Legionowskim wpłynęło 105 takich wniosków. 

 

Wobec braku innych zgłoszeń radnych, Przewodniczący zamknął dyskusję w tym punkcie 

porządku obrad. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej „Kombatant”  

w Legionowie za rok 2023. 

 

Sprawozdanie z działalności DPS „Kombatant” za 2023 rok przedstawiła dyrektor  

tej placówki, Pani Anna Kaczmarek. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 8  

do niniejszego protokołu. 

 

Po zakończeniu wystąpienia Dyrektor DPS „Kombatant”, prowadzący obrady rozpoczął 

dyskusję w tym punkcie porządku obrad. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny, Józef Dziedzic, który chciał dowiedzieć się,  

czy pensjonariusze w pełni uiszczają opłaty, czy też są jakieś dopłaty i wsparcie 

zewnętrzne. Drugie pytanie radnego Dziedzica dotyczyło pomocy DPS-u dla osób, które 

mieszkają we własnych domach. Z odpowiedzi Dyrektor DPS-u, Pani Anny Kaczmarek 

wynika, że odpłatność za pobyt w Domu Opieki Społecznej, czyli „decyzję ustalającą 

odpłatność każdego mieszkańca ustala Ośrodek Pomocy Społecznej z danej gminy”.  

Może on dowolnie ustalać tę kwotę, a nawet zwolnić z odpłatności. Brakujące na utrzymanie 

pensjonariusza środki pokrywa OPS z własnego budżetu. W kwestii możliwości opieki  

nad osobami potrzebującymi poza siedzibą DPS-u, to jak przyznała Dyrektor, Anna 

Kaczmarek, jest ona możliwa. DPS „Kombatant” rozpoczął między innymi proponowanie 

usług tak zwanej „opieki wytchnieniowej”. Jak zaznaczyła Dyrektor DPS-u, co prawda 

pracownicy podczas jej sprawowania nie wychodzą „na zewnątrz”, ale przez dwa tygodnie 

osoba, która posiada znaczny stopień niepełnosprawności może w DPS-ie przebywać. 

Dzięki temu domownicy „mają tak zwane wytchnienie”. Dyrektor „Kombatanta” 

podkreśliła, że jej placówka realizuje „opiekę wytchnieniową” w systemie całodobowym. 

Jak zauważyła Pani Anna Karczmarek, gdyby nie braki kadrowe, wachlarz usług mógłby 

być większy. Nie każdy chce jednak pracować jako opiekun osób starszych  

czy niepełnosprawnych. Doceniła w tym momencie pracowników narodowości ukraińskiej, 

bez których „trudno byłoby tę pomoc zapewnić. 

 

Z kolei Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Pan Tomasz Talarski dopytywał 

Dyrektor DPS-u, Annę Kaczmarek o kwestię wolontariatu. Przewodniczący chciał wiedzieć, 

czy współpraca z wolontariuszami jest sformalizowana. Jak powiedziała Dyrektor, Anna 

Kaczmarek, jej placówka jest otwarta na wolontariat i zachęca różne osoby, by takie usługi 

świadczyły, wspierając mieszkańców. Sformalizowanej współpracy z wolontariuszami 

jednak nie ma. Przewodniczący Talarski dopytywał także ile osób zostało skierowanych  

do DPS-u przez Sąd Rejonowy w Legionowie do wykonywania tak zwanych  

„prac społecznych” w 2023 roku. Jak poinformowała Pani Anna Kaczmarek było około 30 – 

40 osób. Wykonują oni głównie prace porządkowe oraz drobne prace remontowe. Dyrektor 

„Kombatanta” podkreśliła, że współpraca z Sądem układa się dobrze. Przewodniczący Rady 

Powiatu w Legionowie był także zainteresowany kwotą dofinansowania, jaką „Kombatant” 

otrzymuje z Powiatu Legionowskiego i czy kwota ta zmieniła się na przestrzeni ostatnich 
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lat. Dyrektor „Kombatanta” odpowiedziała, że kwota ta jest mniej więcej na tym samym 

poziomie od 2010 roku. 

 

Następnie głos w dyskusji zabrał Starosta Legionowski, Pan Roman Smogorzewski. 

Starosta zwrócił uwagę na kwestię własności działki, na której znajduje się budynek DPS 

„Kombatant”. Mimo, że placówka funkcjonuje już prawie 23 lata, to nieruchomość ta nadal 

jest własnością Nadleśnictwa Jabłonna. Jak zaznaczył Starosta, Pan Roman Smogorzewski, 

w przyszłości może to ograniczać możliwości pozyskiwania środków zewnętrznych  

dla „Kombatanta”. Pan Roman Smogorzewski zwrócił się do obecnego na Sali obrad 

Nadleśniczego Nadleśnictwa Jabłonna, Pana Artura Zakolskiego, aby tę kwestię 

uregulować. 

 

Wobec braku zgłoszeń radnych, Przewodniczący zamknął dyskusję w tym punkcie porządku 

obrad. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr 371/LIX/2023 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2024. 

 

Zmiany w uchwale budżetowej Powiatu Legionowskiego omówiła Skarbnik Powiatu 

Legionowskiego, Pani Katarzyna Rembelska. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Pan Tomasz Talarski poinformował radnych, 

że projekt uchwały w sprawie zmian budżetowych wraz z autopoprawką zyskał pozytywną 

opinię Komisji Budżetowej. Następnie otworzył dyskusję w tym punkcie porządku obrad. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny, Leszek Smuniewski, zapytał on o dofinansowanie  

dla Stowarzyszenia Amicus na zakup sprzętu do krioterapii. Radny chciał wiedzieć jaki jest 

całkowity koszt takiego sprzętu i czy inne podmioty także partycypują w jego zakupie. 

Odpowiedzi na to pytanie udzielił Starosta Legionowski, Roman Smogorzewski.  

Jak powiedział Starosta, Amicus jest jednym z najbardziej aktywnych i „niosących mnóstwo 

dobra” stowarzyszeń. W prowadzonych przez Amicus Warsztatach Terapii Zajęciowej około 

połowa uczestników to, jak poinformował Pan Roman Smogorzewski, mieszkańcy 

Legionowa, drugą stanowią mieszkańcy innych gmin Powiatu Legionowskiego.  

Z odpowiedzi przekazanej radnemu, Leszkowi Smuniewskiemu wynika, że całkowita kwota 

zakupu tego sprzętu to 32 tys. zł. Starosta Legionowski powiedział, że nie ma wiedzy czy 

Stowarzyszenie Amicus występowało do innych podmiotów, w tym Urzędu Miasta 

Legionowo, o dofinansowanie przedmiotowego zakupu. 

 

Wobec braku zgłoszeń innych radych, Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie,  

Pan Tomasz Talarski zamknął dyskusję w tym punkcie porządku obrad. 

 

Po sprawdzeniu quorum, prowadzący obrady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Legionowskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 371/LIX/2023 Rady 

Powiatu w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2024..  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Marcin Fabisiak, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, 

Michał Kobrzyński, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Adam 

Nadworski, Andrzej Olechowski, Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga 

Wierzbicka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Józef Dziedzic, Małgorzata Grabowska-Kozera, Izabela 

Kownacka, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Robert Wróbel 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania, Rada Powiatu w Legionowie przyjęła przedłożony 

jej projekt uchwały. 

 

Uchwała nr 17/III/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 24 czerwca 2024 r. zmieniająca 

uchwałę nr 371/LIX/2023 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2024 stanowi załącznik nr 10  

do niniejszego protokołu. 

 

Autopoprawka do projektu uchwały stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2024-2043. 

 

Informację wprowadzającą do tego punktu porządku obrad przedstawiła Skarbnik Powiatu 

Legionowskiego, Katarzyna Rembelska. 

 

Po przedstawieniu zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej, prowadzący obrady otworzył 

dyskusję w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku zgłoszeń radnych dyskusja została 

zamknięta. 

 

Po sprawdzeniu quorum, Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Pan Tomasz Talarski 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2024 – 2043. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2024-2043. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 

Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania, Rada Powiatu w Legionowie przyjęła przedłożony 

jej projekt uchwały. 
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Uchwała nr 18/III/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 24 czerwca 2024 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego 

na lata 2024 – 2043 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zwolnienia  

z uiszczenia opłat za wydanie prawa jazdy i dowodu rejestracyjnego dla osób 

ubiegających się o ich wydanie. 

 

Z projektem uchwały zapoznał radnych Naczelnik Wydziału Komunikacji, Pan Krzysztof 

Kapuściński. 

 

Następnie prowadzący obrady, Pan Tomasz Talarski otworzył dyskusję w tym punkcie 

porządku obrad. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny, Mariusz Grzybek. Zwrócił on uwagę, że powtarzających 

się nazw ulic na terenie gminy Jabłonna, a konkretnie w przypadku miejscowości 

Chotomów jest bardzo wiele. Wymienił przykłady takich ulic – Bagienna, Partyzantów  

i Żeligowskiego. Jak powiedział radny, Mariusz Grzybek „te ulice występowały nawet  

po kilkanaście razy i samochody ratownicze nie mogły po prostu dotrzeć do miejsc,  

w których był jakiś incydent”. Jak dodał radny, także mieszkańcy i kurierzy dziwili  

się dlaczego taka sytuacja występuje. Jak zaznaczył radny, Mariusz Grzybek, ponieważ 

Powiat Legionowski „nic za to nie płaci”, to rekomenduje radnym przyjęcie tej uchwały  

aby pomóc mieszkańcom w takich najprostszych sprawach. 

 

Następnie głos zabrał radny, Andrzej Olechowski, który wyraził nadzieję, że podobny 

mechanizm bezpłatnej wymiany dokumentów będzie stosowany w przyszłości do innych 

gmin Powiatu Legionowskiego. 

 

Wobec braku innych zgłoszeń radnych, prowadzący obrady zamknął dyskusję w tym 

punkcie porządku obrad. 

 

Po sprawdzeniu quorum, Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Pan Tomasz Talarski 

zarządził głosowanie nad przyjęciem przedłożonego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zwolnienia z uiszczenia opłat  

za wydanie prawa jazdy i dowodu rejestracyjnego dla osób ubiegających się o ich wydanie.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 

Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

 

W wyniku głosowania, przedłożony Radzie Powiatu w Legionowie projekt uchwały został 

przyjęty. 

 

Uchwała nr 19/III/2024 z dnia 24 czerwca 2024 r. w sprawie zwolnienia z uiszczenia opłat 

za wydanie prawa jazdy i dowodu rejestracyjnego dla osób ubiegających się o ich wydanie 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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Po zakończeniu głosowania, prowadzący obrady, Pan Tomasz Talarski ogłosił 10 minut 

przerwy. 

 

Po wznowieniu obrad, Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie przeszedł  

do rozpatrywania punktu 10 porządku obrad. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia „Programu 

Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Legionowskim na lata 2024-2026”. 

 

Program Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Legionowskim na lata 2024 – 2026  

oraz projekt uchwały w tej sprawie zaprezentowała radnym Dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie, Magdalena Jagnyziak. 

 

Program Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Legionowskim na lata 2024 – 2026 stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Po przedstawieniu Programu, prowadzący obrady, Pan Tomasz Talarski otworzył dyskusję 

w tym punkcie porządku posiedzenia. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny, Józef Dziedzic, których chciał wiedzieć na jaki okres 

podpisywane są umowy z zawodowymi rodzinami zastępczymi. Jak odpowiedziała radnemu 

Dyrektor PCPR jest to okres 5 lat. 

 

Pani Magdalena Jagnyziak poinformował także radnych o stawkach wynagrodzenia  

i dodatkach jakie otrzymują osoby, które decydują się być rodziną zastępcza. Zastrzegła 

jednak, że ich motywacją nie powinny być kwestie finansowe. 

 

Wobec braku zgłoszeń innych radnych dyskusja w tym temacie została zamknięta. 

 

Po sprawdzeniu quorum, Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Pan Tomasz Talarski 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia przedłożonego Radzie projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju 

Pieczy Zastępczej w Powiecie Legionowskim na lata 2024-2026”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 

Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała nr 20/III/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 24 czerwca 2024 r. w sprawie 

przyjęcia „Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Legionowskim na lata 2024 – 

2026” stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w składzie 

Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Jak poinformował Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Pan Tomasz Talarski, 

wpłynął wniosek radnego, Roberta Wróbla, który zgłosił chęć dołączenia do składu 

osobowego Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Po przekazaniu tej informacji, prowadzący obrady rozpoczął dyskusję w tym punkcie 

porządku obrad. Wobec braku zgłoszeń radnych, dyskusja została zamknięta. 

 

Po sprawdzeniu quorum, Przewodniczący, Tomasz Talarski zarządził głosowanie  

nad projektem uchwały w tej sprawie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w składzie Komisji Rodziny, 

Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (23) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 

Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty. 

 

Uchwała nr 21/III/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 24 czerwca 2024 r. w sprawie 

zmian w składzie Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych stanowi załącznik nr 16 

do niniejszego protokołu. 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania wniosku 

według właściwości. 

 

Na wstępie głos zabrał prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, 

Pan Tomasz Talarski. Przypomniał on radnym, że projekt tej uchwały jest związany  

z wnioskiem, który złożyło do Rady Powiatu w Legionowie Stowarzyszenie Inkubator. 

Dotyczył on udzielenia pomy finansowej na zakup wyposażenia studia telewizyjnego. 

Studio to miałoby służyć realizacji programu społecznego, realizowanego przez  

to stowarzyszenie. 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, radny, Robert 

Wróbel. Doprecyzował on, że wniosek Stowarzyszenia Inkubator był rozpatrywany przez 

komisję w dniu 6 czerwca 2024 r. Podczas tego posiedzenia komisja uznała, że zgodnie  

z kompetencją powinien być on rozpatrywany przez Zarząd Powiatu. Radny, Robert Wróbel 

zarekomendował radnym, by głosowali za przyjęciem projektu przedłożonej im uchwały. 

 

Po wystąpieniu radnego, Roberta Wróbla, prowadzący obrady otworzył dyskusję w tym 

punkcie porządku obrad. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny, Józef Dziedzic, który chciał aby przybliżyć ideę „powstania 

tego studia”. Radny prosił aby przedstawić cele jakie przyświecają temu pomysłowi. 

Odpowiedzi na to pytanie udzielił Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Pan Tomasz 
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Talarski. Poinformował on radnego, Józefa Dziedzica, że w tym momencie udzielenie takich 

informacji jest niemożliwe. Zgodnie z kompetencją wnioskiem tym powinien się zająć 

Zarząd Powiatu. Jak zaznaczył Przewodniczący Rady Powiatu, „dziś tylko kierujemy ten 

wniosek do Zarządu, który go będzie dalej procedował”. Radny, Józef Dziedzic przyjął 

wyjaśnienia prowadzącego obrady jako satysfakcjonujące. 

 

Z uwagi na brak kolejnych zgłoszeń, Pan Tomasz Talarski zamknął dyskusję w tym punkcie 

porządku obrad. 

 

Po sprawdzeniu quorum Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie zarządził głosowanie 

nad projektem przedłożonej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania wniosku według 

właściwości..  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (22) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Adam 

Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur 

Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Kownacka 

 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała nr 22/III/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 24 czerwca 2024 r. w sprawie 

przekazania wniosku według właściwości stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zasad udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane  

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej 

ewidencji zabytków oraz znajdujących się na terenie Powiatu Legionowskiego. 

 

Projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem przedstawił radnym Naczelnik Wydziału 

Strategii, Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy, Pan Michał Stalmach. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Pan Tomasz Talarski otworzył 

dyskusję w tym punkcie porządku obrad. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny, Sylwester Sokolnicki, który uzupełnił wypowiedź 

Naczelnika, Michała Stalmacha o dokładną nazwę jednej z parafii rzymsko-katolickich, 

która najprawdopodobniej będzie starała się o uzyskanie przedmiotowego dofinansowania. 

 

Kolejnym radnym, który wziął udział w dyskusji był Andrzej Olechowski, który spytał 

Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy o to kto może występować 

o dotacje na prace konserwatorskie. Pan Michał Stalmach odpowiedział, że o dotacje  

na wykonanie prac konserwatorskich może występować każdy właściciel zabytku – tak jest 

zapisane w projekcie uchwały. 



14 

 

 

Wobec braku innych zgłoszeń radnych, prowadzący obrady zamknął dyskusję w tym 

punkcie porządku obrad. 

 

Po sprawdzeniu quorum Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie zarządził głosowanie 

nad projektem przedłożonej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków oraz 

znajdujących się na terenie Powiatu Legionowskiego. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (23) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 

Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała nr 23/III/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 24 czerwca 2024 r. w sprawie 

zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków oraz znajdujących się na terenie Powiatu Legionowskiego stanowi załącznik  

nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie współpracy Powiatu 

Legionowskiego z Rejonem Wyżnickim. 

 

Wprowadzenie do tego punktu porządku obrad przedstawił Starosta Legionowski, Pan 

Roman Smogorzewski, który poprosił radnych o wyrażenie zgody na nawiązanie  

„bardziej formalnej współpracy” z Rejonem Wyżnickim. 

 

Po wypowiedzi Starosty, prowadzący obrady otworzył dyskusję w tym punkcie porządku 

obrad. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny, Robert Wróbel, który zarekomendował pozostałym 

radnym przyjęcie tego projektu uchwały. Jak powiedział, „każde okno na świat dla tej części 

zachodniej Ukrainy, wyjątkowo niezasobnej, będzie okazją do tego, żeby tę pomoc z terenu 

Powiatu Legionowskiego dla tamtych rejonów kierować”. 

 

Wobec braku innych zgłoszeń, Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie zamknął 

dyskusję w tym punkcie porządku obrad. 

 

Po sprawdzeniu quorum prowadzący obrady zarządził głosowanie nad projektem 

przedłożonej uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie współpracy Powiatu 

Legionowskiego z Rejonem Wyżnickim.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (23) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 

Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała nr 24/III/2024 z dnia 24 czerwca 2024 r. w sprawie współpracy Powiatu 

Legionowskiego z Rejonem Wyżnickim stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia stanowiska 

w sprawie poparcia dalszej realizacji projektu pn. Budowa linii kolejowej Zegrze 

– Przasnysz jako realizacja szlaku „Kolei Północnego Mazowsza” w ramach 

Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej+ 

do 2028 roku. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Pan Tomasz 

Talarski, który przedstawił krótką historię tej planowanej do realizacji inwestycji  

oraz zapoznał radnych z informacjami na temat planowanego jej współfinansowania  

ze strony Powiatu Legionowskiego. 

 

Następnie, pełne wprowadzenie do tego punktu porządku posiedzenia przedstawił 

Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rozwoju Urzędu 

Miasta i Gminy Serock, Pan Jakub Szymański. 

 

Po zakończeniu wypowiedzi Pana Jakuba Szymańskiego, Przewodniczący Rady Powiatu  

w Legionowie otworzył dyskusję w tym punkcie porządku obrad. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny, Andrzej Olechowski, który chciał dowiedzieć  

się od Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rozwoju 

Urzędu Miasta i Gminy Serock, czy inne samorządy będą podejmować lub też podejmują 

podobne uchwały. Jak odpowiedział Pan Jakub Szymański, takie uchwały są podejmowane 

przez wszystkie samorządy będące członkami tego partnerstwa. 

 

Kolejnym radnym, który zabrał głos w dyskusji był Mariusz Grzybek. Przypomniał on,  

że Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała poparcie dla tej inwestycji. Radny zwrócił 

uwagę, że w porównaniu z południowymi rejonami aglomeracji warszawskiej, jej północne 

rubieże mają zdecydowanie gorzej rozwiniętą siatkę linii kolejowych. Mariusz Grzybek 

zadeklarował także swoje poparcie dla projektu budowy linii kolejowej Zegrze – Przasnysz. 

Jego zdaniem budowa tej linii pozytywnie wpłynie również na bezpieczeństwo Polski, 

zwiększając możliwości transportowe wojska. 

 

Następnie głos zabrał radny, Leszek Smuniewski, który stwierdził, że planowana inwestycja 

ma znaczenie strategiczne. Wspomniał również inne inwestycje, które Powiat Legionowski 

w ciągu kilku ostatnich lat wspierał – przebudowę DK61, budowę szpitala w Legionowie  

czy rewitalizację linii kolejowej do Zegrza Południowego (gmina Nieporęt). Zachęcił  
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on obecny Zarząd Powiatu aby lobbował na rzecz tego projektu u najwyższych władz 

państwowych. 

 

Głos zabrał także Wicestarosta Legionowski, Pan Konrad Michalski, który występując  

w imieniu Klubu Radnych Niezależni Samorządowcy zadeklarował wsparcie dla tej uchwały, 

bo – jak stwierdził – realizacja budowy tej linii kolejowej znacznie poprawi komfort życia 

mieszkańców. 

 

Wobec braku innych zgłoszeń, prowadzący obrady, Pan Tomasz Talarski zamknął dyskusję 

w tym punkcie porządku obrad. 

 

Po sprawdzeniu quorum przystąpiono do głosowania nad przedłożonym projektem 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie 

poparcia dalszej realizacji projektu pn. Budowa linii kolejowej Zegrze – Przasnysz jako 

realizacja szlaku „Kolei Północnego Mazowsza” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej 

i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej+ do 2028 roku..  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (23) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 

Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała nr 25/III/2024 z dnia 24 czerwca 2024 r. w sprawie przyjęcia stanowiska  

w sprawie poparcia dalszej realizacji projektu pn. Budowa linii kolejowej Zegrze – 

Przasnysz jako realizacja szlaku „Kolei Północnego Mazowsza” w ramach Programu 

Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej+ do 2028 roku 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

Pismo Burmistrza Miasta i Gminy Serock, Pana Artura Borkowskiego, skierowane na ręce 

Starosty Legionowskiego, Pana Romana Smogorzewskiego z prośbą o podjęcie uchwały 

wspierającej tę inicjatywę przez Radę Powiatu w Legionowie stanowi załącznik nr 21  

do niniejszego protokołu. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie upamiętnienia 

twórcy nowoczesnego modelu polskiego leśnictwa Adama Loreta oraz jubileuszu 

100-lecia istnienia Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe. 

 

Rozpoczynając ropatrywanie tego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady Powiatu  

w Legionowie, Pan Tomasz Talarski poinformował, że projekt przedmiotowej uchwały 

skierowała grupa 13 radnych. 

 

Pismo przewodnie wraz z projektem uchwały, podpisane przez radnych stanowi załącznik 

nr 22 do niniejszego protokołu. 
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Następnie głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Pan Karol 

Urbaniak, który przedstawił radnym wprowadzenie do tego punktu porządku obrad. 

 

Głos zabrał również Nadleśniczy Nadleśnictwa Jabłonna, Pan Artur Zakolski. Na wstępnie 

Nadleśniczy podziękował za zaproszenie na sesję Rady Powiatu w Legionowie i zauważenie 

lasów jako elementu „naszego otoczenia”. Pan Artur Zakolski wyraził również nadzieję,  

że radni przyjmą przedłożony im projekt uchwały. 

 

Po zakończeniu wypowiedzi Nadleśniczego Nadleśnictwa Jabłonna, prowadzący obrady 

otworzył dyskusję w tym punkcie porządku obrad. 

 

Jako pierwszy wziął w niej udział radny, Dariusz Depczyński, który nadmienił, że „proces 

upamiętnienia Pana Adama Loreta został zainicjowany przez byłego już Nadleśniczego 

Nadleśnictwa Jabłonna, Pana Pawła Szymańskiego. Radny, w imieniu Klubu Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość, zadeklarował poparcie dla tej uchwały. 

 

Kolejny do dyskusji zgłosił się radny, Jacek Drozdowski. Przekazał on radnym informację, 

że Komisja Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Następnie głos zabrał radny, Andrzej Olechowski. Radny dodał, że Adam Loret był także 

Naczelnikiem Okręgowego Zarządu Lasów w Warszawie. Jak powiedział Andrzej Olechowski 

Adam Loret był więc osobą działającą „w naszym terenie i zarządzającą lasami 

warszawskimi”.  

 

Wobec braku zgłoszeń innych radnych, prowadzący obrady zamknął dyskusję w tym 

punkcie porządku obrad. 

 

Po sprawdzeniu quorum, Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Pan Tomasz Talarski 

zarządził głosowanie nad projektem przedłożonej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie upamiętnienia twórcy 

nowoczesnego modelu polskiego leśnictwa Adama Loreta oraz jubileuszu 100-lecia 

istnienia Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Marcin Fabisiak, 

Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał Kobrzyński, 

Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Adam Nadworski, Andrzej 

Olechowski, Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sylwester Sokolnicki 

 

NIEOBECNI (4) 

Józef Dziedzic, Izabela Kownacka, Leszek Smuniewski, Robert Wróbel 

 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała nr 26/III/2024 z dnia 24 czerwca 2024 r. w sprawie upamiętnienia twórcy 

nowoczesnego modelu polskiego leśnictwa Adama Loreta oraz jubileuszu 100-lecia 
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istnienia Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe stanowi załącznik nr 23 

do niniejszego protokołu. 

 

Po zakończeniu głosowania głos ponownie zabrał Nadleśniczy Nadleśnictwa Jabłonna,  

Pan Artur Zakolski. Zwrócił się do Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie,  

Pana Tomasza Talarskiego, na którego ręce złożył podziękowanie za przyjęcie 

przedmiotowej uchwały. Podziękowanie, w formie pisemnej stanowi załącznik nr 24  

do niniejszego protokołu. 

 

17. Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Jak poinformował Przewodniczący, Pan Tomasz Talarski, do zaproponowanego protokołu  

z II Sesji Rady Powiatu w Legionowie nie wpłynęły żadne uwagi radnych. W związku z tym 

przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Powiatu w Legionowie..  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (22) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Marcin Fabisiak, 

Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Adam 

Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur 

Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

 

NIEOBECNI (1) 

Józef Dziedzic 

 

W wyniku głosowania protokół został przyjęty. 

 

18. Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Przechodząc do tego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, 

Pan Tomasz Talarski otworzył dyskusję. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny, Leszek Smuniewski. Powrócił on do propozycji radnego, 

Sylwestra Sokolnickiego, aby Starosta Legionowski przedstawił informację na temat planu 

działań na „najbliższą kadencję”. Radny argumentował, że „jego wyborcy, jak i wiele 

środowisk zwraca się z tym pytaniem, jaka będzie w najbliższym czasie w Starostwie 

realizowana koncepcja na najbliższe pięć lat”. Zdaniem radnego, Leszka Smuniewskiego 

jest to jak najbardziej uzasadniony wniosek, a tego typu praktyka była już stosowana, 

kiedy zawiązywała się poprzednia koalicja w Radzie Powiatu. Powstała wtedy umowa 

koalicyjna o charakterze publicznym. 

 

Odpowiedzi na wypowiedź radnego, Leszka Smuniewskiego udzielił Starosta Legionowski, 

Pan Roman Smogorzewski, który poinformował, że nie wygłosi expose. 

 

Następnie głos zabrała radna, Izabela Kownacka, która poinformowała o problemach  

ze studzienkami na ul. Wspólnej, na terenie Gminy Wieliszew. Jak przekazała, często  

się one zapychają, powodując powstawanie kałuż podczas opadów deszczu. Radna 

poprosiła aby pracownicy Starostwa to sprawdzili i ewentualnie oczyścili studzienki. Kolejna 

kwestia poruszona przez radną, Izabelę Kownacką dotyczyła ul. Warszawskiej  
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w miejscowości Olszewnica. Podziękowała ona za szybką odpowiedź na interpelację 

dotyczącą dziur w tej ulicy. Zwróciła jednak uwagę na problemy pieszych, którzy skarżą 

się na brak chodnika przy remontowanym odcinku tej drogi. Trzecia, poruszona przez radną 

kwestia dotyczyła materiałów filmowych, produkowanych przez Starostwo Powiatowe  

w Legionowie z wydarzeń odbywających się na terenie Powiatu legionowskiego. Zwróciła 

ona uwagę na niekompletność relacji z Dni Wieliszewa. Jej zdaniem zabrakło w materiale 

informacji na temat zbiórki pieniędzy na leczenie mieszkanki tej gminy, sportsmenki, 

Patrycji Bereznowskiej. Przy okazji, Izabela Kownacka poprosiła radnych aby wsparli 

finansowo Panią Patrycję Bereznowską. 

 

Jako pierwszy odpowiedzi udzielił Przewodniczący rady Powiatu w Legionowie, Pan Tomasz 

Talarski, który stwierdził, że zbiórka funduszy na leczenie mieszkanki Gminy Wieliszew 

wśród radnych może się odbyć i zostanie przeprowadzona. 

 

Jako kolejny głos zabrał radny, Mariusz Grzybek, który odniósł się do kwestii poruszonej 

przez radnego, Leszka Smuniewskiego, czyli planowanych przez Zarząd Powiatu działań, 

które będą realizowane w obecnej kadencji. Wspomniał on Strategię Rozwoju Powiatu 

Legionowskiego, która jest ważna do 2025 roku. Kolejną Strategię będą uchwalać radni, 

więc, jak zaznaczył radny, Mariusz Grzybek „cały nasz samorząd” będzie decydował  

o kierunku rozwoju Powiatu Legionowskiego.  

 

Kolejną kwestią poruszoną przez radnego, Mariusza Grzybka były kałuże tworzące  

się na drodze powiatowej 1820W w miejscowości Chotomów (gmina Jabłonna).  

Jak powiedział radny, wybudowane nowe odwodnienie nie zadziałało i po opadach deszczu, 

w okolicy siedziby Ochotniczej Straży Pożarnej utworzyły się gigantyczne kałuże. Radny 

zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie tej sytuacji i sprawdzenie, który z elementów 

odwodnienia nie zadziałał. Radny pytał także o przejścia dla pieszych przy rondzie  

na skrzyżowaniu ulic Jasna, Rycerska i Partyzantów w Chotomowie. Jak zauważył radny,  

w projektach budowlanym i stałej organizacji ruchu występują różnice. Zdaniem Mariusza 

Grzybka, wykonawca posłużył się projektem stałej organizacji ruchu i nie wybudował 

przejścia, które było zaplanowane w projekcie budowlanym. Radny zwrócił się z prośbą  

o wyjaśnienie tej kwestii. 

 

Następnie głos zabrał radny, Dariusz Depczyński. W imieniu własnym i Klubu Radnych 

Prawa i Sprawiedliwości nawiązał on do wystąpienia radnego, Leszka Smuniewskiego.  

Jak zaznaczył zarówno on, jak i Klub PiS, który reprezentuje liczy na przedstawienie przez 

Starostę Legionowskiego planu najbliższych działań. 

 

Kolejnym radnym, który wziął udział w dyskusji był Marcin Fabisiak, będący również 

Członkiem Zarządu Powiatu Legionowskiego. Odniósł się on do trzeciego punktu 

wystąpienia radnej, Izabeli Kownackiej, dotyczącego materiału filmowego, 

przygotowanego przez Starostwo Powiatowe w Legionowie z Dni Wieliszewa (Go Green 

Festival). Jak poinformował Marcin Fabisiak, materiał filmowy, o którym wspomniała radna, 

Izabela Kownacka, nagrywany był w momencie, kiedy impreza w pierwszym dniu została 

już odwołana, dlatego zwrócono uwagę na inne aspekty. Jak zaznaczył na fanpage-u 

Powiatu Legionowskiego pojawiła się informacja o zbiórce pieniędzy dla Pani Patrycji 

Bereznowskiej. 

 

Głos zabrał także radny, Andrzej Olechowski, który zwrócił uwagę na wjazd do Jednostki 

Wojskowej w miejscowości Białobrzegi (gmina Nieporęt). Jak powiedział radny, obok tego 

wjazdu znajduje się pętla autobusowa, a „na środku niej rozpadająca się rudera”.  

Z wypowiedzi radnego wynikało, że taki widok nie jest odpowiedni dla gości odwiedzających 

Jednostkę Wojskową. 

 

Następnie głos zabrał Starosta Legionowski, Pan Roman Smogorzewski, który odniósł  

się do spraw poruszanych przez radnych podczas sesji. Zasugerował aby kwestie związane 

z drobnymi sprawami, jak np. zapchana studzienka kanalizacyjna, były przez radnych 
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wyjaśniane z pracownikami Starostwa Powiatowego w Legionowie. Jak poinformował 

Starosta, pracownicy Starostwa są do dyspozycji radnych. Pan Roman Smogorzewski 

zaznaczył jednocześnie, że zanotował i wyjaśni wszelkie sprawy, które radni poruszyli 

podczas sesji. Dodatkowo wyjaśnił radnym jak wygląda proces prowadzenia inwestycji 

drogowych i jakie trudności występują podczas ich realizacji. W przypadku kwestii 

poruszonej przez radnego, Andrzeja Olechowskiego, stwierdził, że najpierw trzeba 

sprawdzić do kogo należy teren, na którym znajduje się wspomniana nieruchomość. 

 

Na zakończenie swojej wypowiedzi, Starosta Powiatu Legionowskiego, Pan Roman 

Smogorzewski zapewnił, że „bycie Starostą” nie jest dla niego przystankiem. Przypomniał, 

że pełnił już tę funkcję w przeszłości, a doświadczenie, które zdobył w ciągu 22 lat 

urzędowania na stanowisku Prezydenta Miasta Legionowo sprawiło, że ma wiedzę  

i kompetencje aby być „dobrym starostą”. 

 

Zabierając głos ad vocem, radny, Andrzej Olechowski poinformował, że przyjmuje uwagę 

Starosty, Pana Romana Smogorzewskiego, aby w pewnych sprawach zwracać  

się do pracowników Starostwa. Wyjaśnił także powody poruszenia kwestii nieruchomości 

położonej przy pętli autobusowej w miejscowości Białobrzegi. Ponieważ sprawa ciągnie  

się od ponad 20 lat, chciał go zasygnalizować nowemu Zarządowi Powiatu Legionowskiego. 

 

Radny, Jacek Drozdowski odnosząc się do kwestii poruszonej przez radną, Izabelę 

Kownacką, poinformował, że sprawa remontu ul. Warszawskiej była omawiana na Komisji 

Rozwoju, której gośćmi byli merytoryczni pracownicy Starostwa Powiatowego.  

Jak poinformował radny, prace są prowadzone zgodnie z harmonogramem. 

 

Z kolei radny, Dariusz Depczyński w swojej wypowiedzi chciał przypomnieć Staroście 

Legionowskiemu, że Rada Powiatu pełni funkcję kontrolną względem Zarządu Powiatu. 

Zwrócił się także z prośbą do Starosty aby ten umożliwił jej pełnienie tej roli. 

 

Ostatnią osobą, która zabrała głos w dyskusji był radny, Leszek Smuniewski. Poinformował 

on, że „nie jest usatysfakcjonowany odpowiedzią” na pytanie zadane na początku 

omawiania tego punktu porządku obrad. 

 

Wobec braku innych zgłoszeń radnych, prowadzący obrady zamknął dyskusję w tym 

punkcie porządku obrad. 

 

19. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Pan Tomasz Talarski podziękował radnym  

za konstruktywne zrealizowanie porządku obrad. Podziękował także zaproszonym gościom, 

którzy przybyli na sesję. Poinformował również o kolejnym terminie obrad Rady Powiatu  

w Legionowie, które odbędą się 26 sierpnia 2024 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miasta 

Legionowo. Początek zaplanowano na godz. 11:00. 

 

Po przekazaniu powyższych informacji Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Pan 

Tomasz Talarski zamknął III posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie. 

 

  

 Przewodniczący 

Rady Powiatu w Legionowie 

 

Tomasz Talarski 

 

 

Przygotował(a): Sebastian Sokołowski 

________________________________________ 
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